



## **Styrelseprotokoll nr 13 Ale GK**

**Tid och plats:** tisdg 2021-05-18, kl 18, Ale GK

**Närvarande:** Jan-Erik Bäckström, Sven Engdahl, Chris Palmqvist, Lennart Johansson, Camilla Jensen, Margareta Miles

**Adjungerad:** Håkan Andreasson, Sigvard Sundelid

### **1. Mötet öppnas**

### **2. Avrapportering - Sigvard Sundelid**

Har träffat PKLöversjö, AleKuriren. Enl kontakt med Helene Persson, Ale Kommun/Sisu, har förfrågan om hjälp av konsulent ställts av J Steen, §22-gruppen. Förslag har lämnats till §22-grupp att samverka kring poströstning. Avvisas av §22-gruppen.

Vad händer efter §22-gruppens möte 19/5? Har vi möjlighet att överklaga deras möte då det ej kan anses äga rättslig grund?

### **3. Val av justeringsperson**

Camilla Jensen

### **4. Godkännande av dagordning nr 13**

### **5. Val av ordinarie ledamot – vid behov**

### **6. Föregående protokoll nr 10, 11 o 12**

### **7. Ekonomiska läget**

- Ek rapport

HA

Per 30/4 2021

Greenfee intäkter 440 tkr

Medl intäkter enl budget 4 642 tkr, Pers kostn 2 270, Likviditet 2566 tkr, resultat 1510 tkr

Frågetecken – boll/kortautomat, saknar redovisning. Intäkter redov via hanteringsföretag utomlands. Betalningar gjorda med betal-/kreditkort i

bollautomaten är inte redovisade till klubben sedan år 2018 !? **Håkan A** undersöker och kontaktar hanteringsföretaget.

Koll med Niklas H om uppsägningsdatum för Plus-samarbetet. **JEB kollar.**

- Obetalda medlemsavgifter **JEB**

Utestående fordringar 60 400 kr per dagens datum.

Medlemmar med obetald avgift har stängts från GIT och aviseras att de inte kan bli medlemmar i Ale GK så länge obetalda årsavgifter finns. **Beslut.**

#### **8. Restaurangen**

- styrelsen kommer att närvara på kommande event.
- Kostnadsuppföljning av reovering
- Sophämtning av kartong o papp ordnad
- "Restjobb"? Varför inte soprum klart?
- Kylskåp, driftfel. Tekniker inringd av Camilla. Förstörd mat bl a 10 kg lax. Fläkt i kylrum kontrolleras, bör kanske kompletteras med ytterligare en.
- "Krisutskicket", krögaren bör uppmanas att förlänga öppettider för att kunna tillhandahålla framför allt kiosksortiment.
- Vem ska dammsuga restaurangen? Restaurangen sköter sina utrymmen. Hallen o toaletter tar kansliet hand om, ökar sin arbetstid med 15 min. **Beslut**

#### **9. Info o uppstart för arbetsmiljöarbetet hos banarbetarna SE**

Flaggstänger sätts upp och monteras under 9/6. Pris knappt 60 000 kr enl tidigare offert.

Arbetsmiljö-arbete möte måndag 24/5, kl 15, **Sven E och JEB.**

#### **10. GDPR – frågeställningar Bordläggs**

#### **11. Anslagstavlor vid tävlingsexpeditionen**

- Bertil H, Anne, Anders N på G

#### **12. Skyltprojektet**

- Hur mycket är köpt av Niklas H
- Vem kan sätta upp om Ander E har tidsbrist? **JEB kollar med banarbetarna.**

#### **13. Öppet på "Att göra-listan" MM**

- genomgång av öppna poster.

#### **14. Projektupplägg inför poströstning**

Projektgrupp sätts samman, Bertil H, Anders N o Camilla J.

**15. Övriga frågor**

**16. Nästa möte**

Tisdag 15/6

Vid protokollet



Margareta Miles  
Sekreterare



Jan-Erik Bäckström  
Ordförande



Camilla Jensen  
Justerare